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Abstract (en)
The channel (11) has a channel body (12) forming a receiving space (13) for receiving a connecting element (7) to fixedly attach a fastening element
(6) to the channel. The channel body is formed with rim holes, and anchoring members (26) are fixedly attached to the channel body by inseparably
mounting the anchoring members in the rim holes. A set of free ends (16) of the rim holes points toward the receiving space. One of the rim holes is
located in a bottom portion (22) of a depression (21).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Ankerschiene (11) mit einem Schienenkörper (12), der einen Aufnahmeraum (13) zur Aufnahme eines Anbindeteils
(7) für die Festlegung eines Befestigungselementes (6) an der Ankerschiene (11) ausbildet und der mit Durchzügen (15) versehen ist, und mit
Ankerelementen (26) die zur Festlegung an dem Schienenkörper (12) an den Durchzügen (15) festlegbar sind. Die freien Enden (16) der Durchzüge
(15) sind in Richtung des Aufnahmeraums (13) ausgerichtet.
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